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SLOVENSKO: Pretože riešime existenčné otázky t.j. „čo do huby“ kvôli tomu, že kvôli liberál-
fašistickej čvarge vo vládnych pozíciách nabral rýchlosť nielen rozklad nášho štátu, ale aj
ekonomická genocída Slovákov. Toto je dôvod, prečo nechodíme na anti-vaxxxérske nič neriešiace
protesty a ak niekto chce vedieť ako sme sa sem dostali, tak nech číta ďalej.

Na začiatku boli mediálne polopravdy, sugescie, lži a voľby

Prvou obecne rozšírenou lžou (ak nerátame tie z 1989-1990) bolo to, že bez Mečiara by nám bolo
lepšie. Opak je pravdou. Ak by nebolo pána Mečiar, tak dnes sme na tom ako Rumunsko alebo skôr
Ukrajina či Albánsko a toto hovorím napriek tomu, že ho za žiadnych okolností nemám za svätca
(nemám nikoho za svätca, obzvlášť samého seba), lebo pán Mečiar je dieťaťom svojej doby a nie je to
jeho chyba, že jeho doba bola charakterizovaná schudobnením, divokou privatizáciou (čítaj:
rozkrádačkami) a organizovaným zločinom. Totiž, toto sa dialo prakticky všade vo Východnom bloku,
pretože toto bol plán určitých kruhov, ľudia však na to nebrali ohľad, a preto mohli uveriť tejto lži. A
potom sa nemôžeme čudovať, že voľby v roku 1998 dopadli ako dopadli a Dzurinda a spol. nielenže
predal naše rodinné striebro (strategické podniky), ale predal aj nás samých do otroctva za lacné
peniaze. Chcem tým povedať, že sme prišli nielen o značnú časť suverenity a aj o možnosť obnovy
vidieka (poľnohospodárstvo je fuč), ale aj sme prišli o skutočnú priemyselnú základňu a stali sme sa
montovňou (kto asi zaplatil tie daňové prázdniny a stimuly?).

Toto sa dialo 2 vládne obdobia a nakoniec sa to ľuďom aj zunovalo, preto nastúpila prvá Ficova vláda,
ktorá však aj napriek všetkým snahám nemohla zvrátiť zločiny Dzurindovho režimu, ale len mierniť
dopady, nuž a toto ľuďom nestačilo. A ľudia boli nespokojní aj kvôli tomu, že Fico musel veci
konzultovať aj s Pentou a aj J&T, a tak mu to zrátali vo voľbách 2010. Našťastie Radičovej vláda
nemala dlhé trvanie, pritom však aj tak dokázala napáchať dosť škody Slovensku a obzvlášť veľa pre
„pravicu“ t.j. liberálnu a čoraz fašistickejšiu čvargu.

Ďalšie vlády Smeru po katastrofe s Radičovou sa dali chrakterizovať ako postupné zlepšovanie
situácie a to aj napriek tomu, že Fico narážal na čoraz väčší odpor tak vo svete, ako aj vo vlastnej
strane a tiež v koalícii. Pritom médiá celú tú dobu robili propagandu proti Ficovi, Smeru a koalícii a
súčasne mlčali o špinavostiach vtedajšej opozície. Teraz si treba spomenúť na dve udalosti z 2016,
hurhaj okolo Bonaparte, ktorý mal Fica odstaviť a zrušenie Mečiarových amnestií, ktoré boli zrušené,
čím bol podkopaný právny štát. A hoci Fico proti zrušeniu amnestií bojoval, jediné čo dokázal je to,
že za tento čin hodil zodpovednosť na ÚS.

Lenže liberál-fašisti sa nevzdali a využili vraždu novinára (a jeho snúbenice), ktorý vŕtal do Panama-
papers v roku 2018 na pokus o puč s tým, že do toho boli zapletené tak zahraničné tajné služby, ako
aj Sorosove organizácie a v neposlednom rade médiá (mainstream a alternatíva v rovnakej miere).
Snáď nemusím pripomínať, že Fica (a možno aj štát) vtedy zradil nielen koaličný partner, ale aj časť
vedenia Smeru. Preto Fico nakoniec odstúpil a vyvolal tak zdanie toho, že ho premohla ulica. Lenže
opak je pravdou, Fico sa nevzdal, len ustúpil na čas potrebný pre preskupenie síl a už následne
pomerne dobre zabojoval tak v prezidentských voľbách v 2019, ako aj v parlamentných voľbách
2020. Používam to „pomerne“ zámerne, lebo boli proti nemu namierené nielen médiá, ale aj oboje
voľby boli ukradnuté.

https://cz24.news/oracle-preco-je-nam-slovakom-ockovacia-genocida-viac-menej-ukradnuta/
https://cz24.news/oracle-preco-je-nam-slovakom-ockovacia-genocida-viac-menej-ukradnuta/


A prišiel rok 2020 keď nastúpila Matelkova liberál-fašistická vláda, o ktorej nám médiá tvrdili, že tu
nastolí poriadok a privedie nás k svetlým zajtrajškom. Neklamali až tak veľmi, lebo nastolili ich
fašistický poriadok a nastal ich svetlý zajtrajšok, ktorý vyzerá pre pracujúcu väčšinu dosť čierne.
Hovorím to preto, lebo táto liberál-fašistická čvarga nevie vládnuť, nezvláda riadenie štátu a
nezvládla by to, ani keby mali návod s piktogramami s tým, že ani len kradnúť nevedia, jeden jasný
tunel za druhým, jeden podvod a pranie peňazí za druhým a prechádza im to len kvôli tomu, že ich
mediálne kryje Sorosovo impérium a držala nad nimi ochrannú ruku Americká ambasáda.

Prečo ten minulý čas?

Jednoduchý dôvod: vyšli výsledky Arizonského auditu a v okrese Maricopa narátali 57000
neplatných/falošných hlasovacích lístkov s tým, že štát vyhral Biden len s 10000 hlasmi. Keď k tomu
prirátame to, že údaje z elektronických hlasovacích strojov boli zámerne vymazané, tak tu máme
systematický podvod, ktorý by sa mal prešetriť vo všetkých štátoch. Inými slovami ideologicky bolo
podkopané veľké množstvo riadiacich systémov, prakticky všetky.

Druhý jednoduchý dôvod, prečo to skončí je, že US$ padne, lebo napriek tomu, že kongres je plný
Demokratov a aj Biely dom je plný Demokratov, tak navýšenie dlhového stropu sa nejako nedeje. A o
dôvodoch sa môžeme dohadovať, ale je tu jeden zaujímavý jav: Hollywood, ktorý bol brlohom
pedofilných satanistov sa vyprázdňuje, ergo aspoň jeden záťah Patriotov bol úspešný.

Posledná vec je, že pravda o covid hystérii vychádza najavo t.j. možno tento október, možno
nasledujúci mesiac sa covid fraška skončí spolu so súčasnou vládou na Slovensku. To znamená, že
veci idú zo zotrvačnosti a Lipšicova mafia skončí.

Aké to bude mať dopady pre nás?

Legitimita tejto vlády, Zuzky a ÚS bude spochybnená, lebo vyjde na svetlo sveta to, že oboje voľby
boli ukradnuté. Ťažkú hlavu zo straty legitimity toľkých inštitúcií si netreba robiť, pretože toto
je/bude súčasťou globálneho javu rozkladu kontrolných systémov, ale aj rozkladu globálnych
riadiacich systémov, lebo po tom ako sa rozpadne US$ systém, tak sa následne rozpadne v priebehu
cca pol roka tak € a aj samotná EU, čo neprežijú mnohé iné vlády. Inými slovami suverenita, tak na
štátnej, ako aj na osobnej rovine nám bude vrátená t.j. budeme musieť prevziať za seba tú
delegovanú zodpovednosť a niesť ju. Čo je pre mnohých strašidelné a keby som nemal v hlave víziu
toho, aký svet tu chcem mať a kým v tom svete chcem byť, tak by som bol tiež paralyzovaný
strachom.

Ďalšia vec je to, že čo sa teraz zdá byť drastickým riešením, ktoré v podstate uvrhne svet do chaosu a
de facto navodí vojnový stav, ešte stále patrí medzi tie najmenej krízové riešenia. Ide totiž o to, že
ľudstvo ako celok už prerástlo súčasné systémy kontroly a štruktúry riadenia, a tak tieto systémy
musia ísť preč. A teraz je otázkou, či to ukončíme my z vlastnej vôle, alebo to urobí za nás
Vesmír/Boh/HNR. Toto ale znamená, že v tom prvom prípade pri budovaní nových systémov riadenia
pre nový lepší svet (pre pracujúcu väčšinu) môžeme využiť doterajšie znalosti a skúsenosti. V druhom
prípade pôjde o to, že môžeme začať budovať civilizáciu de facto od doby kamennej (čo potrvá
minimálne 300 rokov), lebo Slnko môže vypustiť pulz, ktorý doslova upečie všetko elektrické a
elektronické.

Posledná vec, ktorú chcem spomenúť, je prudké dospievanie mládeže. Viem, že dnes to nevyzerá s
nimi dobre, robia hlúposti a sú otupení kde-čím (je to mechanizmus úniku) s tým, že po skončení
covid hystérie si budú užívať SAV-D (sex, alkohol, večierky-drogy), ale keď vyjde pravda najavo a
otrokársky systém padne, tak budúci rok (2022) najneskôr v júli dospejú a budú prvou globálnou



skvelou generáciou, ktorá poslúchne volanie doby a vybuduje nový svet.

S pozdravom
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